

Sangear

使用说明书



真无线蓝牙耳机

参数配置

蓝牙版本：	TWS V5.4+EDR,超低功率
支持协议：	A2DO1,3/HFP1,6/HSP1,2/AVRCP1,6/D1 1,3
蓝牙使用频段：	2.4GHZ
蓝牙传输距离：	≤10m

使用说明

1.配对连接，双耳取出左右耳自动配对，主耳红灯闪烁，并在手机蓝牙搜索处出现该蓝牙名称，点击连接

2.开机:耳机开盖出仓时，耳机自动开机自动链接

3.关机:耳机入仓，耳机自动关机，自动充电断链

4.触摸一下暂停播放

5.触摸二下音量加减

6.触摸三下上下曲

7.触摸4下切换模式，通透/降噪/降噪关。

8.长按3秒 抬手唤醒语音助手。

9.来电接听左右任意触摸一下

10.来电拒绝触摸三下任意左右耳。

11.耳机出仓后，在5分钟内没有与手机或其他蓝牙设备链接，耳机会自动关机

(请注意务必使用5V1A的充电线对蓝牙耳机充电盒进行充电或使用购买产品时配送的充电线进行充电)

注意事项

1.请勿暴力对待本产品，不要重物挤压，远离高温高湿环境。

2.远离WIFI及路由器及其高频发射设备

这样会影响本机的信号接收造成声音的卡断及断连。

3 请在有效环境（10米）内使用本产品，并且蓝牙设备与耳机直接不要有实体阻挡（例如墙体等）

4.产品长期不使用的話，（一个月內）將耳机和底座进行充电。

5.若出现故障，请重启耳机按1/2点操作（避免因为误操作引起）



Sangear

Instructions



true wireless bluetooth headset

Specification

Bluetoothversion：	TWS V5.4 + EDR
Support protocol：	A2DO1,3/HFP1,6/HSP1,2/AVRCP1,6/D1 1,3
Frequency：	2.4GHZ
Transmit distanc：	≤10m

Instruction

1. Pairing connection, both ears take out the left and right ears automatically pairing, the main ear red and blue light flashing, and the Bluetooth name appears in the mobile phone Bluetooth search, click Connect

2. Start up: When the earphone opens the cover and comes out of the warehouse, the earphone will automatically start up and automatically link

3. Shutdown: earphone into the warehouse, earphone automatically shutdown, automatic charging chain break

4. Touch it to pause play

5. Touch twice to increase or decrease volume

6. Touch the up and down curves three times

7. Touch 4 to switch modes, transparency/noise reduction/noise reduction off.

8. Long press for 3 seconds and raise your hand to wake up the voice assistant.

9. Touch left or right to answer the call

10. Refuse to touch any left or right ear three times during incoming calls.

11. If the earphone is not connected to the mobile phone or other Bluetooth devices within 5 minutes after the earphone is removed from the warehouse, the earphone will automatically shut down

(Please note that you must use the 5V1A charging cable to charge the Bluetooth headset charging box or use the charging cable delivered when you purchased the product)

Note

1.Dont disassemble,press the Product with heavy thing,for Away from high temperature and Humidityenvironment

2.Far away from WIFland route etc.radiationequipment

3.Please keep within 10m dittance Between deviceandearbuds

4. Recharging the product every month if it is not used long time

5.Restart the earbuds if some issue happened to avoid the operation caused the issue

